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Merry Christmas! 
Snart är 2021 till ända, ett år präglat av pandemi men 
med en försiktig uppstart av allt som vi har saknat under 
pandemin. 
Vi har både gasat och bromsat, hanterat överklaganden, 
höga materialpriser och brist på bygglov mm. Det känns 
lite som man har missat två år av livet men vi har ju haft 
Spiken som tröst varje månad.

Vi, alla anställda på Dynacon, 
har inte kunnat träffas alls som 
vi brukar och borde och skulle 
pandemin hålla i sig måste vi 
hitta något alternativt sätt att 
sköta detta på. Kanske dela upp
oss i grupper på TEAMS eller  
på något annat sätt.

Certifiering
Som första byggare i världen har nu Dynacon fått certi-
fikatet BKMA. Många hos oss har gjort ett väldigt fint 
arbete med att få klart detta stora arbete och nu fortsätter 
det hela med att få hela organisationen att leva upp till 
kraven. Vi återkommer till detta på nya året.

Vi har ett konkurrenskraftigt team både vad gäller kalkyl, 
administration och produktion. Tillsammans med bra 
referensprojekt och rykte är det styrkor som jag tror och 
hoppas ska ge nya intressanta projekt framöver och dess-
utom krönt med att vara certifierad i BKMA .

Månadens profil 
Sebastian Johansson
Yrke: Arbetsledare
Jobb: Arbetsledare tänkt till 
Linnéskolan när vi får bygglov.
Intresse: Jakt
Egenskap: Kvicktänkt och tar 
snabbt till sig information
Bor: Älmtaryd (utanför Agunnaryd) 
Övriga intressen: Att få taxvalpen 
att driva rätt.....
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Tips och idéer till nästa SPIKEN som kommer ut i JANUARI 2021 skickas till 
ansvarig utgivare:  Håkan Stjernqvist hakan.stjernqvist@dynacon.se

/ Håkan

Paradisskolan i Älmhult
Vi har nu kommit halvvägs med byggnationen av 
Paradisskolan i Älmhult. Det blir en F-6 skola och 
beräknas öppna hösten 2022. 
Precis som i samarbetet mellan Älmhults kommun 
och oss, kring bygget av Elmeskolan, är också Para-
disskolan ett partneringprojekt.
Paradisskolan ska certifieras som ett passivhus enligt 
den internationella definitionen.

Vi har ju alltid gemensamt kunna sjunga ”hej tom-
tegubbar slå i glasen” men även i år får vi sköta 
det var och en för sig men vi hoppas traditionen 
kommer tillbaka till nästa jul. Nu blir det lite ljusare 
tider snart och vi hoppas på mera vaccin, mindre 
smitta och vårväder.

Jag önskar er alla en fantastisk jul och ett riktigt 
gott nytt år!


